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Dit jaar begonnen we feestelijk, omdat Tonego alweer 65 jaar bestaat. Dit hebben we gevierd met 

een tropisch feest. Maar zo feestelijk als dit seizoen begon, zo abrupt werd die seizoen in maart 

beëindigd. Door het Coronavirus hebben we het seizoen helaas niet af kunnen maken. 

We zijn dit jaar gestart met 4 senioren teams, waaronder 1 vrouwen team. Bij de pupillen en junioren 

zijn we het seizoen gestart met de volgende teams: JO7, JO8, JO9, JO12, JO11, JO15, MO17 en JO17. 

Ook zijn er dit seizoen 2 vrouwen 7-tal teams opgericht, waarvan één team 30+ is. Het team zonder 

leeftijdscategorie is na een half jaar gestopt, doordat er niet altijd voldoende spelers beschikbaar 

waren. In de zaal waren we net als voorgaande jaren met één senioren team vertegenwoordigd. 

Tonego1: De start van het seizoen was voor het 1e moeizaam. Na 10 seizoenen nam Henk het over 

van Steven en dat was voor sommige wennen aangezien ze nog nooit een andere hoofdtrainer 

hadden gehad. Toch werd de laatste wedstrijd van het seizoen gewonnen en zo eindigde de 

competitie boven de nacompetitiestreep. Over beide wedstrijden tegen SVM hebben we het niet 

meer. 

Tonego2: Het 2e heeft een aardig seizoen gehad. Er werd bovenin meegedraaid en er werd zelfs door 

enkelen over een kampioenschap gesproken maar zover kwam het helaas niet door de corona. 

Tonego3: Het 3e draaide een redelijk seizoen, er werd af en toe gewonnen en weinig wedstrijden 

werden (door tegenstanders) afgelast.  

Tonego VR1: Na het kampioenschap van vorig seizoen mochten de dames het weer in de 3e klasse 

proberen, dat lukte prima. In de winterstop werd er zelfs een trainingskamp in Valencia geboekt om 

de resultaten nog beter te maken. 

JO17: De jeugdige kerels hebben voor de winterstop een goed seizoen gedraaid waarbij ze bovenin 

de middenmoot meedraaiden. In de winsterstop is er een goede opzet bedacht om enkele jongens 

per tweetal mee te laten trainen met de 2de selectie (senioren). Met de Covid-19 is er, zodra het kon, 

goed getraind.  Trainer/Leider Wilfred liet weten voor een nieuwe uitdaging te gaan. Daarna zijn er 

vele gesprekken geweest waarbij er gekeken is naar een TONEGO/SVM samenwerking. 

Complimenten naar de jongens om daar open in te staan met voetbal plezier voorop. 

MO17: De meiden hebben een lastig seizoen achter de rug omdat de selectie niet heel groot was. 

Hierdoor was het wel eens lastig een wedstrijd te kunnen spelen. In de Covid-19 periode zijn er vele 

gesprekken geweest om een TONEGO/SVM samenwerking te realiseren op de meiden gebied. 

Complimenten aan leiding en de meiden in dit traject.  

JO15: Na de bekerwedstrijden bleek dat onze jonge selectie een klasse te hoog was ingedeeld door 

de KNVB. Maar nadat we 1 niveau lager zijn gaan voetballen zijn er vele spannende wedstrijden 

geweest waarin net wel of net niet gewonnen werd. Naar mate het seizoen vorderde werden onze 

jongens steeds beter en kropen ze richting een stabiele middenmoot. Met de Covid-19 is er, zodra 

het kon, goed getraind waar het vooral erg gezellig was elkaar te zien. 

JO11: Dit leuke gezelschap team stond onder leiding van Erik Vergeer en vaste trainer was Willem 

van de Guchte. De najaar competitie begonnen ze voortvarend, al snel stonden ze boven in de 

ranglijst. Helaas konden ze dit niet vast houden maar zijn toch mooi op een vijfde plek geëindigd. 

JO12: De JO12 speelde 1e klasse onder leiding van Chris de Vries en Norbert Huizinga. 
De lat lag hoog, maar zeker niet te hoog. Een mooie positie in de middenmoot, waar ze tevreden 
over mogen wezen. Trainers Peter Verhage en Jarco Groen droegen ook hun steentje bij. 



JO7, JO8, JO9: De jongste teams zijn in september lekker van start gegaan in de competitie . Met veel 
plezier hebben ze de wedstrijden gespeeld, een aantal mooie overwinningen gescoord en een paar 
nederlaag(jes). Bij de kabouters was het voor een aantal nog wel wat spannend omdat deze net bij 
de club waren. Desondanks hebben de 2e jaars kabouters ze fantastisch geholpen om deze grote 
stap te maken. De zaterdagen dat er dan ook thuis gevoetbald moest worden, waren dan ook extra 
gezellig met alle ouders en familie erbij! Tijdens de wintercompetitie, zijn er weer verschillende 
toernooitjes georganiseerd in de zaal. Eind februari 2020 zijn we weer gestart met de 
buitentrainingen. Helaas kwam ook bij de jeugd een einde aan het seizoen in maart door Corona. 
Gelukkig konden we in die tijd nog leuke dingen doen al was het thuis. Trainers die challanges 
deelden naar de kinderen. En bedenken hoe we dit seizoen toch leuk konden afsluiten. Dat is 
gelukkig gelukt. In de zomer waren de regels wat soepeler, waardoor het voetbalkamp gewoon door 
kon gaan.  
 
Zaal: Ook het zaalvoetbalteam had een vreemd seizoen, sommige wedstrijden ruim voldoende 

spelers maar ook wedstrijden moeten verzetten ivm tekort. de resultaten waren wisselend en zo 

eindigden we in een niet afgemaakte competitie in de middenmoot. 

Met name door blessure perikelen hebben meerdere spelers besloten te stoppen, dus we kunnen 

wel weer nieuwe spelers gebruiken. 

Ook bij Tonego zijn er een aantal zaken waar we nu rekening mee moeten houden door het 

Coronavirus. Maar als we dit met zijn allen doen, zullen we er weer een mooi seizoen van maken! 

Als laatste willen we natuurlijk alle vrijwilligers van het afgelopen seizoen weer ontzettend bedanken. 
Zonder jullie inzet zou de vereniging niet kunnen voortbestaan!  
 
Ondanks de Corona kunnen we toch weer terugkijken op een druk, sportief en geslaagd 
voetbalseizoen! 
 

 

 


